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一、词汇积累
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[bookmark: OLE_LINK1]mind-blowing _____令人震惊的_________
hub ____中心、集中地________
trailblazing_____开创性的________
following _____忠实的支持者(追随者)_________

 switch off ___放松下来,休息_________
mobile medicine _____移动诊疗,流动服务________
park up____停止移动,定居__________
intense succuss _____很大的成功________

inclination _____倾向_______
script __剧本______
autobiography ___传记_____
colonies ____微生物的群体________
culture ____微生物培养物_________
stroke  ____突然、意外的成功事件_______
Eureka! ______必然的,一定的____ "我找到了！"，常表示发现或创造的瞬间
signature____标志,特征____

a quick fix ____快速有效但未必长久的解决办法
take notice__关注、重视(非简单地看)__________
mass-produce __大规模生产
carry through _____贯彻________
flawless performance ___完美的表演________
bring ... alive_____使生动有趣_______
flash of brilliance突如其来的灵感
stick into扔进，放进（常带随意、草率的语气）

go viral____在网络上迅速传播，走红____             pop up____突然出现，快速兴起____

二、词汇运用
1. The special effects in that movie were absolutely mind-blowing（令人震惊的）。
2. After a long day at work, I like to switch off（放松下来，休息） by listening to music.
3“Eureka!”（我找到了！） he shouted as the final puzzle piece clicked into place.
4. Vets are on the __front line______  (在前线) of the outbreak.
5. Her signature（标志性的） style is a mix of elegance and bold colors.
6. That app is just a quick fix（权宜之计）, it doesn’t solve the real issue.
7. Their prank video went viral（迅速走红） overnight, gaining millions of views.
8. 
三、句子翻译
1. "For many other groundbreaking innovations like the Internet and GPS, their innovators, while charting their own path, are often uncertain of where the opportunity lies until they team up with other visionaries and corporations, who might have the resources to fast-track their ideas.”
对于互联网和GPS等许多其他突破性创新而言，创新者们在探索自己道路时，往往不确定机会在哪里，直到他们与其他有远见者和公司合作，这些公司可能拥有资源，可以快速推动他们的创意。
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2. "Given that similar molecules produced by bacteria have been found in rocks that are 1,600m years old in Western Australia, these chemicals appear to be here to stay."
考虑到西澳大利亚发现了类似分子（由细菌产生）存在于16亿年前的岩石中，这些化学物质似乎会永久存在下去。
___________________________________________________________________________________
3. She is the founder of The Poetry Pharmacy, whose aim is to ease worry with words, allowing visitors to book poetry consultations for tailored advice or pick up a quick fix off the shelves.
她是“诗歌药房”的创始人，其宗旨是通过文字缓解焦虑，使访客能够预约诗歌咨询获取量身定制的建议，或者直接从架子上拿走一个快速缓解的方法。
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